
Zápis z jednání akademického senátu 27. 3. 2023 
 
Přítomni: K. Augsten, J. Bielčík, J. Blažej, M. Čechová, P. Distler, L. Heriban, T. Hobza, 
D. Kobylka, Z. Legerský, D. Majerová (on-line, nehlasovala), Z. Potůček, M. Procházka, 
S. Skoupý, J. Sochor, P. Strachota, M. Tušek 
 
Omluveni: R. Dvořák, K. Pilná 
 
 
Hosté (ne po celou dobu jednání): děkan doc. Ing. Václav Čuba, Ph.D., tajemnice Mgr. 
Alena Králová, proděkan doc. Mgr. Milan Krbálek, Ph.D. (on-line) 
 
 
Program jednání: 

• Kontrola zápisu z minulého jednání 
• Zpráva o hospodaření FJFI v roce 2022  
• Zástupci studentů v Radách studijních programů FJFI  
• Legislativní komise AS FJFI  
• Různé 

 
 
Zápis z jednání: 
 
1. Zasedání AS začalo schvalováním zápisu z minulého jednání. Zápis byl bez připomínek 
schválen aktuálním počtem přítomných senátorů: 15 hlasů pro, 0 se hlasování zdrželo, 0 proti. 
 
2. Schvalování zprávy o hospodaření FJFI v roce 2022 stručně uvedl děkan V. Čuba 
souhrnnými informacemi o hospodaření a pochválil spolupráci vedení FJFI s Hospodářskou 
komisí AS. Podrobné představení zprávy o hospodaření přednesla tajemnice FJFI A. Králová. 
Oproti poslané verzi byla zpráva na žádost Hospodářské komise mírně aktualizována 
a zpřehledněna. Ve zprávě byl kladen důraz na vyjádření vlivu končícího OPVV na 
financování FJFI a byly podrobně rozebrány zdroje fakulty z jednotlivých grantových soutěží 
i doplňkové činnosti včetně historického vývoje. V této oblasti by vedení FJFI rádo nalezlo 
lepší rovnováhu mezi základním a aplikovaným výzkumem i zvýšilo význam doplňkové 
činnosti. Rovněž byla probrána velikost úspor kateder i FJFI a jejich optimální hodnoty. 
V průběhu představení byly položeny a zodpovězeny dotazy směřující např. k upřesnění 
některých ekonomických pojmů a položek ze zprávy, platby za využívání prostor v objektech 
MFF UK v Troji a stav úprav wifi sítě v Břehové ulici. Závěrem shrnul zprávu předseda 
Hospodářské komise J. Bielčík a doporučil ji ke schválení. 
Předložená zpráva o hospodaření FJFI v roce 2022 byla schválena aktuálním počtem 
přítomných senátorů: 15 hlasů pro, 0 se hlasování zdrželo, 0 bylo proti. 
 
3. Problematiku zástupců studentů v Radách studijních programů FJFI přednesl proděkan 
M. Krbálek. Důvodem pro vytvoření a schvalování seznamu je požadavek institucionální 
akreditace na studentské zástupce v Radách studijních programů. V průběhu diskuse byl řešen 
zejména způsob výběru zástupců, který byl podle vysvětlení proděkana M. Krbálka 
v uvedeném seznamu ponechán na garantech programů. Při schvalování příštích zástupců 
bude AS požadovat podrobnější zdůvodnění jejich výběru.    



Předložený seznam byl schválena aktuálním počtem přítomných senátorů: 14 hlasů pro, 0 se 
hlasování zdrželo, 0 bylo proti. 
 
4. Založení Legislativní komise AS FJFI bylo prozatím odloženo.  
 
5. V bodu „Různé“ byly probírány následující záležitosti: 
- E-maily studentů a zaměstnanců FJFI, kdy byla přednesena stížnost na zobrazování jmen 
u e-mailů a v MS Teams, což bude dále řešeno na ČVUT, a zmizelé distribuční skupiny e-
mailových adres v průběhu migrace. Bylo rovněž okomentováno dokončení migrace e-mailů. 
- Přítomní byli seznámeni s aktuálním děním v AS ČVUT, kde je řešen ceník ubytování 
v zařízeních SÚZ a ceník náhrad za služby na kolejích. Senátorům bude rovněž poslána 
pozvánka na středeční zasedání AS ČVUT, kde bude uvedená problematika řešena. 
- Děkan V. Čuba informoval přítomné o přípravě Generelu+ ČVUT, který je právě 
k připomínkování u děkanů všech fakult, zmínil plánovanou rekonstrukci Strahovských kolejí 
a komentoval připravovanou rekonstrukci budovy Fakulty stavební a její případné 
financování z ČVUT i jiných zdrojů. 
- Byla přednesena připomínka, že recyklace odpadu je na FJFI na nízké úrovni. Byly 
diskutovány různé návrhy, jak podíl recyklovaného odpadu zlepšit, např. zvýšit počet nádob 
na recyklovaný odpad na chodbách nebo zrušit nádoby na směsný odpad v učebnách. Děkanát 
připraví zkušební projekt ve 2. patře v budově v Trojanově ulici a bude studenty 
i zaměstnance více informovat o zavedeném třídění.    
 
 
Příští zasedání AS FJFI se uskuteční 24. 4. 2023. 
 

Zapsal: Dušan Kobylka  

Místopředseda za studentskou část: Lukáš Heriban 

Místopředseda za akademické pracovníky: Josef Blažej 

Předseda: Tomáš Hobza 
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